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To: @minvws.nl
Cc: @minvws.nl];EE RETR @ inv]
From: )
Sent: Mon 2/8/2021 7:38:02 AM

Subject: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Received: Mon 2/8/2021 7:38:02 AM

Er was sprake van alleen de grootouders. Zou inderdaad kunnen gelden voor oppas in bredere zin al hebben we daar

geen signalen van gekregen.
Het zou al helpen als het voor grootouders zou gelden. Ik vermoed dat die vaker van verder moeten komen en andere

oppas vaker uit de buurt komt.

Echter, prima om te zien of we oppas in breder zin kunnen uitzonderen.

Groet,

5.1.2e ) JIEEI 2 minvws.nl>
Verzonden: maandag 8 februari 2021 08:33

Aan: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

cc: 51.2 )Fh JERE minvws n>

Onderwerp: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

is dat alleen grootouders, of ook oppas in bredere zin?

Verzonden: maandag 8 februari 2021 08:30

Aan: @minvws.nl>

CC: @ minvws.nl>; 5.1.2e ) JBEMeminvws n>
Onderwerp: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Voor het afstemmingsoverleg.

In het kader van de avondklok is gesproken over een uitzondering voor grootouders die passen op kinderen van mensen

in de zorg tijdens de avonddienst.

Het is belangrijk dat men dat kan blijven doen gezien de druk op de zorg.

Er was eerder een besluit dit inderdaad onder een uitzondering te laten vallen, zoals mantelzorgers. We mochten dat

dan niet actief communiceren.

Echter, JenV is hierop teruggekomen en minister Grapperhaus wilde zich nog beraden.

Eris nu nog geen standpunt.
Indien de avondklok wordt verlengd willen we pleiten voor een uitzondering voor deze grootouders zodat oppas

mogelijkheden blijven.

Blijven slapen van grootouders is niet altijd een optie want mensen zijn niet altijd voldoende behuisd om hen te laten

slapen.
En kinderen onderbrengen bij grootouders is ook niet altijd wenslijk want ’s avonds laat ophalen is niet verstandig of

kinderen moeten voor de duur van de avonddienst blijven logeren bij de grootouders. Dit gaat ook niet altijd, bij
voorbeeld vanwege school.

Daarom het verzoek voor deze grootouders een uitzondering te maken zodat zij na een avonddienst van zoon of dochter

nog naar huis kunnen gaan.

Groet,

Verzonden: zondag 7 februari 2021 21:17
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5.1.2e ) « minvws.nl>

5.1.2e ) minvws.nl>; [GEER minvws.nl>

Onderwerp: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Geef die duidelijk maar dan pak ik m op in afstemmingsoverleg.

Verzonden: zondag 7 februari 2021 18:35

@ minvws.nl>

@ minvws.nl>; 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Ik ga er dan even van uit dat ECEE-CHN je niet meer gebeld heeft.

Natuurlijk is overnachten een optie. Toch vind ik het een beetje treurig dat we hier twee weken na de avondklok nog

geen duidelijkheid over hebben kunnen geven.

In ieder geval moet we nu een duidelijk lijn nog afstemmen, want volgens mij is er nog geen definitief besluit hoe hierin

te handelen.

Groet,

5.1.28 ) JEEESI© minvws.nl>
Verzonden: zondag 7 februari 2021 12:59

Aan: 5.1.2e ) < minvws.nl>

cC: 5.1.2e ) minvws.n|>; 5.1.2e ) JEBEM ee minvws.ni>
Onderwerp: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

moet hier nu nog iets mee, of laten we het zo

Ps het laten overnachten van de oppas
— wat een aantrekkelijke optie

Verzonden: maandag 1 februari 2021 20:32

minvws.nl>

Onderwerp: FW: Antwoord op vraag oppas en avondklok

5.1.2e

Boodschap is dus versoepeld voor grootouders die oppassen.

Alleen mogen we het niet te actief bekend maken.... ..

Ofwel, mensen maken zich ongerust of het wel of niet mag totdat ze een agent tegenkomen die zegt dat het ok is.....

Of ze gaan uit voorzichtigheid toch maar niet oppassen.. Merkwaardig hoor.

Ik heb dat|j Egos wel gemeld.

Groet,

Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 09:45

:
= ) minvws.nl>; 5.1.2e )

RPI @ minvws.nl>; ; FB invvels
a ) < minvws.nl>CC:

Onderwerp: Antwoord op vraag oppas en avondklok
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Beste collega’s,

Zie bijgevoegd het lang verwachte antwoord op de vraag over oppas. Is afgestemd tot en met niveau Minister J&V.

Hieronder in aanvulling verzoek NCTV hoe om te gaan met Q&A richting achterban:

Bijgaand de definitieve lijn t.a.v. oppassen. Dit kan dus ook gecommuniceerd worden met ActiZ en de VNG. Goed om scherp te

hebben dat we hier wel zo min mogelijk ruchtbaarheid aan willen geven en de Q&A niet in deze hoedanigheid op Rijksoverheid.nl
plaatsen. Goed om die kanttekening ook even mee te geven aan ActiZ en de VNG. Politie is uiteraard wel op de hoogte van deze

lijn.

Groeten Robin


